
 

 Generalforsamling 6/1 2022 kl 19.00  

Dagsorden:  
1. Valg af dirigent  

2. Formandens beretning ved Søren Peder Iversen  

3. Fremlæggelse af revideret regnskab ved Anette Hansen  

4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent, bestyrelsen foreslår uændret kontingent kr. 600  

5. Behandling af indkomne forslag  

6. Valg af bestyrelse. På valg er Niels, der udtræder af bestyrelsen samt Anette og Søren Peder som er 
villig til genvalg. Valg af suppleant. På valg er Ingrid Hansen, ønsker ikke genvalg.  

7. Valg af 2 revisorer. På valg er Knud Jørgensen og Bent Rasmussen. Bestyrelsen foreslår genvalg. Valg af 
revisorsuppleant. På valg er Inge Holm. Bestyrelsen foreslår genvalg  

8. Eventuelt Valg af festudvalg, festudvalget består af Ellen Brøgger, Ida Bach og Rita Birkbak, bestyrelsen 
foreslår genvalg  
 

Ad 1: 
Hanne Brissing blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var rettidig 
indkaldt. 

Ad 2: 
Søren Peder ønskede godt nytår til alle. 
 
Bestyrelsen har bestemt, at de sidste 2 år bliver betragtet som 1 år på grund af 
corona og at halvdelen af bestyrelsen derfor er på valg. 
 
Syddjurs kommune har bestemt, at når vi går rundt i lokalerne, skal vi bære 
mundbind og ellers følge myndighedernes råd. 
 
Da vi på grund af corona ikke spillede i et halvt år, fik klubben heller ingen 
kontingent i det tidsrum. 
 
Der er ingen bridgeundervisning i år, da der helst skal være ca. 12 elever på 
grund af eventuelt frafald, men der var kun 5, som blev henvist til Ebeltoft. 
 
Carsten har fået undervisning som turneringsleder, tak for det. 
 
Vi er kun 54 medlemmer i klubben, hvoraf nogle kun spiller om mandagen, så vi 
kunne måske alle prøve at få flere med.  
 
Vores kontingent er ikke ret højt, idet vi spiller gratis her på Rosengården. 
 
Tak til festudvalget for en rigtig hyggelig julefrokost. 
Tak til resten af bestyrelsen. 
Tak til alle for at hjælpe med at stille borde op og sætte på plads. 
 



MEN generelt lidt mindre snak, når vi spiller! 
 
Inge foreslog, at Ebeltoft, Kalø og Rosenholm bridgeklub går sammen om 
undervisning på en eller anden måde. 
 
Dorte mente, at 12 elever til undervisning er lidt for mange, men underviseren Jan 
siger, at 50% kan falde fra. 
En foreslog, at underviseren skal køre rundt mellem de 3 klubber. 

 
Ad 3: 
I 2019 fik klubben 25000kr fra Velux fonden til indkøb af bl. a. pc’er og printer. 
 
Der er underskud i regnskabet for 2020, fordi DBF skulle have fuld kontingent og 
ikke ville skære ned, selv om vi ikke spillede i et halvt år!  Oktober 2022 betaler 
klubberne 321kr pr medlem til DBF. 
Et par enkelte medlemmmer betaler fuld kontingent i andre klubber og derfor en 
mindre del her. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Rita spurgte, om klubben betaler noget til Rosengården. Det gør vi ikke. 
Et år betalte klubben et engangsbeløb på 5000kr til en bus. 
Normalt har klubben givet 500kr til servietter og blomster, når de frivillige har bedt 
om det, de har ikke bedt om noget sidste år. 
 
Klubben har fået 2350kr retur fra BBO i bordafgift. Pengene kommer fra de 
spillere, der har spillet på nettet i 2021 via klubben. Bordafgift er kommet i stedet 
for betaling for bronzepoint. 
 

Ad 4: 
Uændret kontingent på 600kr pr år blev vedtaget, men bestyrelsen glemte 
budgettet. Anette skønner, at udgifter og indtægter i år bliver næsten lige store. 
 

Ad 5: 
Der er ingen forslag. 
 

Ad 6: 
Anette og Søren Peder blev genvalgt. 
Dorte Svinding blev valgt til bestyrelsen med akklamation. 
Stor tak til Niels for hans mange år som turneringsleder. 
Kristian Funder Carstensen blev valgt som suppleant. 
 

Ad 7: 
Både Knud Jørgensen og Bent Rasmussen blev genvalgt. 
Niels Terp blev valgt som revisorsuppleant. 



Ad 8: 
Festudvalget, bestående af Ellen Brøgger, Ida Bach og Rita Birkbak, blev alle 
genvalgt med akklamation. 
 
Rita spurgte, om bestyrelsen ikke burde lave en liste med medlemmernes 
mailadresser. 
 
Søren Peder svarede, at det må bestyrelsen ikke, men medlemmerne må gerne 
selv skrive deres mailadresse på. 
Det er vigtigt at opdatere adresser og telefonnumre. 
 
Januar 2022 
Inga 


